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 Seppo O. Kosonen kysyi tekemänsä valtuustoaloitteen tilanteesta joka 

koski liikuntarajoitteisen luonnonvesinautinnon järjestämistä. 
 
 Seppo O. Kosonen tiedusteli myös kauppatorin suunnittelun, aloittamisen 

sekä lisämäärärahan tilannetta. 
 
 Lea Kokko esitti, että: 
 Olen pyytänyt lautakunnan puheenjohtajana kauppatorin suunnittelurahan 

tuomista lautakunnan päätöksentekoon kokouksiin 6.5. ja 27.5.2025. 
Lisämäärärahaesitystä ei ole tullut pyynnöstä huolimatta. Syyksi on 
kerrottu että tarjousta ei ole tullut jotta voitaisiin tehdä esitys määrärahan 
suuruudesta. 


